
Z Á P I S 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 15.1. 2008 v 18.00 hodin. 

 
 

Přítomni: Rezková,Svatošová,Tlapáková,Hroneš,Hejzlar,Makeš,Štěpař 
Omluven: 
 
Občané: dle prezenční listiny 
 
 Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno starostkou obce paní Evou Rezkovou, která 
oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno na úřední desce. Dále oznámila, že zápis 
z minulého zasedání zastupitelstva obce je považován za schválený, jelikož k němu nebylo 
připomínek. 
      
Ověřovateli byli navrženi: Hroneš,Štěpař    
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Ověřovatelé byli 7-mi hlasy schváleni. 
 
Zapisovatelem byla určena: Edita Schejbalová 
 
 
PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Zahájení a kontrola usnesení 
2. Žádost o odprodej pozemku p.p.č.819 díl 2,v k.ú.Kocbeře 
3. Finanční kontrola TJ Jiskra Kocbeře za rok 2006 
4. Finanční kontrola přísp.organizace ZŠ a MŠ Kocbeře I./IV.2007 
5. Spisový a skartační plán Obce Kocbeře 
6. Rychlostní silnice R 11 
7. Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.7/2007 
8. CzechPoint-informace 
9. Studie „Chodníky a zastávky HD“,SFDI 
10. Projekt hřiště 
11. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku-památník 1914-1918 
12. ZŠ a MŠ-žádost o využití investičního fondu  

 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Program byl 7-mi hlasy schválen. 
 
 
 
 
 
1.)  Zahájení a kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola plnění usnesení ze zasedání ze dne 27.11.2007 s tímto výsledkem: 
- podepsání Smlouvy o poskytnutí dotace z KÚ Královehr.kraje-splněno. 
 
 
 
 



2.)  Žádost o odprodej pozemku p.p.č.819 díl 2,v k.ú.Kocbeře 
p.Jůza ze Dvora Králové n.L. podal žádost o odprodej p.p.č.819 díl 2,v k.ú.Kocbeře.Jedná se 
o parcelu pod bytovkou čp.118.Na pozemku se nachází navážka,která musí být odstraněna Po 
projednání byl dán návrh na zamítnutí prodeje. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Prodej p.p.č.819 díl 2 v k.ú.Kocbeře byl 7-mi hlasy zamítnut. 
ZO ukládá p.starostce Evě Rezkové a p.místostarostce Janě Svatošové napsat výzvu 
k uvedení pozemku do bezproblémového stavu. 
 
3.)  Finanční kontrola TJ Jiskra Kocbeře za rok 2006 
Finančním výborem byl předložen zápis z  provedené finanční kontroly TJ Jiskra Kocbeře za 
rok 2006.Žádné nedostatky nebyly zjištěny. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zápis z finanční kontroly TJ Jiskra Kocbeře za rok 2006 byl 7-mi hlasy schválen. 
 
4.)  Finanční kontrola přísp.organizace ZŠ a MŠ Kocbeře I./IV.2007 
Dále byl předložen finančním výborem zápis z finanční kontroly přísp.organizace ZŠ a MŠ 
Kocbeře za I./IV.2007.Nedostatky nebyly zjištěny. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zápis z finanční kontroly PO ZŠ a MŠ Kocbeře za I./IV. 2007 byl 7-mi hlasy schválen. 
 
5.)  Spisový a skartační plán Obce Kocbeře 
p.starostka předložila ke schválení Spisový a skartační plán Obce Kocbeře.Po projednání dala 
návrh na schválení. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Spisový a skartační plán Obce Kocbeře byl 7-mi hlasy schválen. 
 
6.)  Rychlostní silnice R 11-informace 
P.starostka informovala přítomné o třech variantách tras silnice R 11 zaslaných od ŘSD,ke 
kterým se má obec vyjádřit.Občané budou vyzváni k veřejnému projednání tohoto problému, 
který se naší obce velice dotýká.Konečné stanovisko a vyjádření k silnici R 11 bude na 
základě zjištěných poznatků projednáno na příštím zasedání ZO. 
ZO bere informaci o silnici R 11 na vědomí. 
 
7.)  Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.7/2007 
Na návrh FV rozpočtovým opatřením č.7/2007 se v rámci finančního vypořádání minulého 
roku 2007 navyšuje rozpočet Obce Kocbeře o částku 598.510,-Kč.Změnové položky jsou 
přílohou tohoto zápisu. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.7/2007 s navýšením rozpočtu o částku 598.510,-Kč 
bylo 7-ti hlasy schváleno. 
 
8.)  CzechPoint-informace 
Od 1.1.2008 je  Obec Kocbeře oprávněná vydávat ověřené výpisy z katastru nemovit., 
živnostenského rejstříku, obchodního rejstříku a rejstříku trestů. Tato služba občanům je 
zpoplatněna. 
ZO bere informaci o vydávání ověřených výpisů Czech Point na vědomí. 
 
 
 



9.)  Studie „Chodníky a zastávky HD“,SFDI 
p.starostka předložila ZO ke schválení zpracovanou studii-návrhy čtyř přechodů pro chodce a 
autobusové zastávky na silnici I/37 v obci Kocbeře.Bude sloužit jako podklad pro jednání 
s ŘSD,SFDI. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Studie-návrhy čtyř přechodů pro chodce a autobusové zastávky byla 7-mi hlasy 
schválena. 
ZO ukládá p.starostce Evě Rezkové jednat s ŘSD o posouzení záměru-výstavba 
přechodů pro chodce a autobusové zastávky a vyhledat dotační tituly SFDI. 
 
10.) Projekt hřiště 
Jako další bod bylo projednání zadání vypracování projektu „Areál sportovně-kulturního 
zařízení“ navazující na stávající stavbu (st.architekt p.Šanda) a žádosti o grant na tuto 
projektovou dokumentaci. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zadání vypracování projektové dokumentace a zažádání o grant na akci „Areál 
sportovně-kulturního zařízení“ bylo 7-mi hlasy schváleno. 
 
11.) Žádost o poskytnutí finančního příspěvku-památník 1914-1918 
Na památníku I.svět.války 1914-18 v dolní části obce je nutné provést opravy proti chátrání. 
Předpokládaná výše činí cca 135.000,- Kč.P.starostka navrhla požádat o poskytnutí dotace 
(50%+50%) na opravu. 
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Žádost o poskytnutí dotace na opravu památníku I.svět.války 1914-18 byl 7-mi hlasy 
schválen. 
ZO ukládá p.starostce Evě Rezkové podat žádost o dotaci na opravu památníku. 
 
12.) ZŠ a MŠ-žádost o využití investičního fondu  
PO ZŠ a MŠ požádala o převod finančních prostředků z investičního fondu na opravu podlahy 
v tělocvičně  v částce  51.446,19 Kč a tím i pokrytí celkové ztráty za rok 2007.             
Průběh hlasování:    Pro:7   Proti: 0   zdržel se: 0 
Převedení finančních prostředků PO ZŠ a MŠ Kocbeře z investičního fondu na opravu 
podlahy v tělocvičně v částce 51.446,19 Kč bylo 7-mi hlasy schváleno. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Na závěr starostka p.Rezková poděkovala všem členům zastupitelstva za pozornost , 
občanům,kteří přišli za účast a popřála všem hezký zbytek večera. 
 
Termín příštího zasedání byl určen na 24.1.2008 v 18.00 hodin. 
Zasedání bylo ukončeno ve 19.45 hodin. 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
       Luboš Hroneš                                                                                  Jiří Štěpař 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starostka 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarostka 

 
 
 

Zapsala:Edita Schejbalová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U S N E S E N Í 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 15.1. 2007 v 18.00 hodin. 

 
 
 
 
Zastupitelstvo obce po projednání: 
 
 
schvaluje: 

1. Ověřovatele zápisu p.Hroneše a p.Štěpaře 
2. Program zasedání 
3. Zápis z finanční kontroly TJ Jiskra Kocbeře za rok 2006 
4. Zápis z finanční kontroly PO ZŠ a MŠ Kocbeře za I./IV. 2007 
5. Spisový a skartační plán Obce Kocbeře 
6. Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č.7/2007 s navýšením rozpočtu o částku 

598.510,-Kč 
7. Studie-návrhy čtyř přechodů pro chodce a autobusové zastávky 
8. Zadání vypracování projektové dokumentace a zažádání o grant na akci „Areál 

sportovně-kulturního zařízení“ 
9. Žádost o poskytnutí dotace na opravu památníku I.svět.války 1914-18 
10. Převedení finančních prostředků PO ZŠ a MŠ Kocbeře z investičního fondu na 

opravu podlahy v tělocvičně v částce 51.446,19 Kč 
 
 
zamítá:  
    1.   Prodej p.p.č.819 díl 2 v k.ú.Kocbeře 
 
 
ukládá: 

1. p.starostce Evě Rezkové a p.místostarostce Janě Svatošové napsat výzvu k uvedení 
pozemku do bezproblémového stavu 

2. p.starostce Evě Rezkové jednat s ŘSD o posouzení záměru-výstavba přechodů pro 
chodce a autobusové zastávky a vyhledat dotační tituly SFDI 

3. p.starostce Evě Rezkové podat žádost o dotaci na opravu památníku I.svět.války 
1914-18 

 
 
bere na vědomí: 

1. Informaci o silnici R 11 na vědomí. 
2. Informaci o vydávání ověřených výpisů Czech Point 

 
 
 
 
 
 
 



 
Ověřovatelé: 
 
 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
      Luboš Hroneš                                                                                    Jiří Štěpař 
 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
Zapsala:Edita Schejbalová 


